
Communiqué of the Personal Envoy of the Secretary-General for Western Sahara
(agreed with the parties)

Meeting at Manhasset (Greentree Estate)
19 June 2007

In accordance with Security Council resolution 1754 of 30 April 2007 on Western Sahara, the
Secretary-General arranged for Morocco and the Frente Polisario to enter into negotiations,
without preconditions, in good faith, taking into account the developments of the last months,
with a view to achieving a just, lasting and mutually acceptable political solution, which will
provide for the self-determination of the people of Western Sahara.

Under the Secretary-General's auspices, the meeting was held in Manhasset, New York, at the
Greentree Estate, on 18 and 19 June 2007, with the participation of the parties, Morocco and the
Frente Polisario. Representatives of the neighboring countries, Algeria and Mauritania, were also
present at the opening and closing sessions and consulted separately.

During the meeting, negotiations started as requested by Security Council resolution 1754. The
parties have agreed tiiat the process of negotiations will continue in Manhassetitne second week
of August, 3&O*f

Communiqué de l'Envoyé personnel du Secrétaire général pour le Sahara occidental
(accepté par les Parties)

Réunion de Manhasset (Greentree Estate)
19 juin 2007

Conformément à la résolution 1754 du 30 avril 2007 du Conseil de Sécurité sur le Sahara
occidental, le Secrétaire général a pris des dispositions pour que le Maroc et le Frente Polisario
engagent des négociations sans conditions préalables, de bonne foi, en tenant compte des
développements survenus ces derniers mois, en vue de parvenir à une solution juste, durable et
mutuellement acceptable qui permette l'autodétermination du peuple du Sahara occidental.

La réunion a été tenue sous les auspices du Secrétaire général à Manhasset, (État de New York),
au Greentree Estate, les 18 et 19 juin 2007, avec la participation des parties, le Maroc et le Frente
Polisario. Des représentants des pays voisins, l'Algérie et la Mauritanie, étaient également
présents aux séances d'ouverture et de clôture et ont été consultés séparément.

Lors de la réunion, les négociations ont commencé comme prévu dans la résolution 1754 du
Conseil de sécurité. Les parties sont convenues que le processus de négociations se poursuivra à
Manhasset pendant la deuxième semaine d'août. OjQQ *£-


